
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-12-15, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 15 december 2011 kl 16.00 – 16.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 21 december 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Lars Svärd (M) 

Clara Lindblom (V)  för Ann-Margarethe Livh (V) 

 

Ersättare: 

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)   

Gustav Johansson (M)    

Theréz Randduist (M)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 T f Förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte Bergqvist, 

Petra Dalunde, Eva Olofsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 



  

 

 
 § 7 

Anmälan av ekonomisk uppföljning november 2011 
Dnr E2011-112-00338 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 2 december 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S)  

enligt följande: 

 

 Vi är oroliga för att staden inte klarar av att anvisa och medverka till att 

 färdigställa bostäder i den takt som är nödvändig för att garantera stadens 

 möjlighet att växa. Vi konstaterar att behovet av den Öka Takten satsning som vi 

 föreslagit i vår budget är stort. Förslaget innebär att Stadsbyggnadskontoret och 

 Exploateringskontoret samordnat och gemensamt får ett ansvar för att öka takten 

 i byggandet.  

 

 Vi vill också tydligt markera att vi är helt emot den ideologiskt betingade 

 utförsäljningen av mark utanför stadsgränsen. Vi menar att den omedelbart bör 

 avbrytas. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


